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انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

دبیرکل بزودی 
معرفی می شود

یــی  اولیــن جلســه هیــأت اجرا
جدیــد کمیته ملــی المپیک دیروز 
برگــزار شــد کــه در ایــن جلســه در 
مــورد زمــان برگــزاری جلســات و 
نشســت ها تصمیم گیــری شــد.

ز  ا یــی  جرا ا ت  هیــأ ت  جلســا
یــن پــس سه شــنبه ها برگــزار  ا
می شــود. جلســه بعــدی هیــأت 
اجرایــی نیز سه شــنبه هفته آینده 
برگــزار خواهــد شــد. همچنیــن 
در جلســه هفتــه آینــده در مــورد 
دبیــرکل کمیتــه ملــی المپیــک 
تصمیم گیــری می شــود و قــرار 
است اعضا گزینه های پیشنهادی 
را در ایــن جلســه مطــرح کننــد. 
مراســم معارفه تیــم جدید کمیته 
ملــی المپیــک نیــز شــنبه هفتــه 

آینــده برگــزار می شــود.

 
سجاد انوشیروانی:  

از نظر سخت افزاری 
مشکل داریم

ن  ســیو ا ر فد ســت  پر سر
وزنه بــرداری تأکیــد دارد کــه در 
بحــث ســخت افزاری وزنه بــرداری 
زمینگیــر هســتیم و خیلــی جــدی 
بحــث  ر  د «  : یــم ر ا د مشــکل 
تعــارف  بــدون  ری  فزا ســخت ا
زمینگیــر هســتیم و در تلاشــیم تا 
از این بحران عبور کنیم. اگر امروز 
بخواهیــم حداقل هــای ایــده آل را 
در سراســر کشــور ایجــاد کنیــم و 
انگیــزه  جوانــان را بــالا ببریــم، بــه 
بیــش از 1000 هالتــر وزنه بــرداری 
نیــاز داریــم.« انوشــیروانی ادامــه 
می دهــد: »برخــی باشــگاه ها بــه 
صورتــی هســتند کــه خانواده هــا 
انگیــزه ندارنــد فرزنــد خــود را بــه 
این رشــته بفرســتند زیرا وضعیت 
اســفناکی دارند. حتی برای بازدید 
بــه یکــی از باشــگاه های پایتخــت 
رفتــه بودم که وقتــی وضعیت این 
باشــگاه را دیدم، گفتم باید فاتحه 

وزنه بــرداری را خوانــد. «

 
آغاز لیگ تیراندازی 
با کمان از پنجشنبه

هفتــه اول لیگ تیرانــدازی با کمان 
پنجشنبه برگزار می شود. در بخش 
ریکــرو مــردان، ســپاهان، هیــأت 
کرمــان، کارن آرچری، پترو پالایش 
کادمــی  بلیــش، دانشــگاه آزاد، آ
میــلاد وزیری، نفت امیدیه، هیأت 
اســتان مرکــزی، کشــت و صنعــت 
پــارس و ســورنا تیم هــای حاضــر 
هســتند. در بخــش ریکــرو زنــان 
نیــز ســنگ آهــن بافــق، ســپاهان 
و هــدف طلایــی اعــلام آمادگــی 
کردنــد. در کامپوند مــردان، هیأت 
اســتان مرکزی، نفــت امیدیه، پترو 
پالایش بلیش، رایکا، هیأت کرمان 
و ســپاهان در کامپونــد بانــوان هم 
مس کرمان، هیأت استان مرکزی، 
ســپاهان و هــدف طلایــی تیم های 

حاضــر هســتند.

 
 پاراتکواندو 

در انتظار  ویزا
رئیس انجمــن پاراتکواندو از اعزام 
ایــن تیــم بــه مســابقات گرندپــری 
پاریــس در شــهریور خبــر داده و 
تأکیــد دارد بــرای اعــزام تیم منتظر 
دریافــت ویــزا هســتند. مســعود 
لشــکری از اعــزام تیــم پاراتکوانــدو 
به دومین دوره مسابقات گرندپری 
در اواســط شــهریور به فرانسه خبر 
می دهد: »به دلیل بالا بودن سطح 
مســابقات گرندپــری، ایــن شــرایط 
بــرای کادر فنــی فراهــم نیســت که 
اســامی ورزشــکاران اعزامی به این 
رقابت هــا را اعــلام کنــد و در ایــن 
زمینه فدراســیون جهانی براساس 
رنکینــگ، اســامی ورزشــکارانی که 
حــق شــرکت در مســابقات را دارند 

مشــخص می کنــد.«

 zخبر 

 zگزارش

ایــران ورزشــی: دادگاه حکمیــت ورزش 
بــا ارســال ایمیلــی بــه فدراســیون جودو 
بــرای هشــتمین بــار پی درپــی صــدور 
رأی پرونــده جــودوی ایــران را بــه تعویق 
انداخــت! ایــن یعنی سرنوشــت و آینده 
جــودوی ایــران بــه هیچ وجه نــه اولویت 
تصمیم گیرنــدگان دادگاه بین المللــی 
حکمیــت ورزش اســت، نــه بــرای ایــن 
مجموع اهمیت دارد که با این روند چه 

عاقبتــی در انتظــار جــودو اســت.
دعــوای بیــن فدراســیون جــودوی ایران 
بــا فدراســیون جهانــی ایــن رشــته بعــد 
از تعلیــق و محرومیــت اجبــاری کــه 
بــه فدراســیون جــودوی ایــران تحمیــل 
شــد، نــه تنهــا بعــد از پیگیری هــای 

متعــدد و رایزنی هایــی کــه بــرای برطرف 
شــدن مشــکل ایجــاد شــده صــورت 
گرفــت، مرتفــع نشــد، بلکــه همچنــان 
ایــن بلاتکلیفــی ادامــه دارد. مســئولان 
فدراسیون جودوی ایران اگرچه با وجود 
تحریــم و تعلیــق بین المللــی مــدت 
زمــان زیــادی اســت کــه ســعی دارنــد بــا 
برگــزاری مســابقات داخلــی و اردوهــای 
تیــم ملــی و اعــزام تیم هــای ملــی بــه 
برخــی رقابت هــای بــرون مرزی کــه نیاز 
بــه مجــوز فدراســیون جهانــی جــودو 
ندارد، چراغ این مجموعه را روشــن نگه 
دارنــد، ولــی هرچقــدر هــم فعالیت های 
داخلــی ایــن فدراســیون تعطیــل نشــود 
و بــه حالــت ســکون درنیایــد، بازهــم 

ماجــرای تعلیــق جهانــی جــودوی ایــران 
و نداشــتن مــراودات متعــدد بــا خارج از 
مرزهــای ایران، انگیــزه فعالیت و تلاش 
بــرای کســب موفقیت هــای بیشــتر را 
در دل اهالــی ایــن رشــته خامــوش و 
کمرنــگ می کنــد. بدتــر از همــه اینهــا 
بی تفاوتی و اولویت نداشــتن سرنوشت 
و تکلیــف جــودوی ایــران بــرای دادگاه 
 )CAS بین المللــی حکمیــت ورزش )
اســت. دادگاهــی کــه قــرار بــود بیــن 
فدراســیون جــودوی ایــران و مجموعــه 
جهانــی جــودو پادرمیانــی کنــد و بــا رأی 
عادلانــه ای که صــادر خواهد کرد، کاری 
کنــد که نه ســیخ بســوزد و نــه کباب. اما 
نــه تنهــا ایــن اتفاق تــا بــه الان رخ نداده 

است، بلکه برای هشتمین بار پی درپی 
ایــن دادگاه زمان اعــلام رأی نهایی خود 
در مــورد پرونــده جودو را بــه وقتی دیگر 
موکــول کــرد! دادگاه حکمیــت ورزش 
بــا ارســال ایمیلــی بــه فدراســیون جودو 
کشورمان، زمان اعلام رأی نهایی دادگاه 
حکمیــت ورزش را بــار دیگــر به مــدت 
یــک مــاه تمدید کرده اســت. حــالا باید 
منتظــر مانــد و دیــد که نهایتــاً چه زمانی 
قرار است رأی قطعی جودو اعلام شود. 
زیــرا بــا این رونــدی کــه دادگاه حکمیت 
ورزش پیــش گرفتــه اســت، شــاید دوره 
تعلیق جودو توســط فدراســیون جهانی 
تمــام شــود، امــا هنــوز رأی ایــن دادگاه 

اعــلام نشــود!

جودوی ایران همچنان اولویت دادگاه حکمیت ورزش نیست

بلاتکلیفی ادامه دارد

کار ما در ویتنام حتماً بسیار 
سخت بود.

همینطــور بــود کــه گفتیــد. بــه علــت 
ضیــق وقــت، من و آقــای توکلی فقط 
ســه هفتــه بــا تیــم کار کــرده بودیــم 
و چهــار روز مانــده بــه ســفرمان بــه 
ویتنــام، تســت کرونــای توکلــی هــم 
مثبــت و او در تهران ماندنی و اوضاع 

پیچیده تــر شــد.
واکنش شما که جانشین او 

شدید، چه بود؟
بــه ســران تنیــس گفتــم بــا شــرایط 
موجــود فقط می توانم تیم را در گروه 

ســوم آســیا ماندنــی کنــم و صعــود به 
گــروه دوم قــاره را از مــن نخواهنــد 
زیــرا حریفــان از مــا بســیار ســاخته و 

پرداخته تــر هســتند.
با تیم نه چندان سطح بالایی که 

در اختیار داشتید، قطعاً در ویتنام 
به دشواری های متعددی برخورد 

کردید.
بچه هــا تلاش شــان را کردنــد امــا 
عقــب افتادگــی چنــد دهــه ای مــا کار 
خــودش را کــرد و ما به عربســتان 2-1 
و به جزایر پاسیفیک صفر-3 باختیم 
ولی ســوریه را 1-2 و امارات را صفر-3 

بردیــم و رتبــه پنجم ســهم ما شــد.
 از ابتــدا هــم مقــرر شــده بــود کــه 
تیم هــای اول تــا ســوم بــه گــروه دوم 
آســیا صعــود کننــد و تیم هــای چهارم 

تا ششــم در دســته ســوم قاره بمانند 
کــه ایــن شــامل حــال ما شــد.

برای آینده چه برنامه ای دارید؟
بایــد واقع بیــن بــود. مــا می خواهیــم 
روی نوجوانــان کــه از آمــوزش پذیری 
بیشــتری برخوردارنــد، کار کنیــم. در 
همیــن تیــم اعزامــی بــه ویتنــام ســه 
بازیکــن از ایــن قبیــل داشــتیم، یکی 
کامیــار الیاســی 17 ســاله و دیگــری 
علــی یزدانی 19 ســاله و البته ســرآمد 
آنهــا کســری رحمانــی اســت کــه 15 

ســال ســن بیشــتر نــدارد.
 در پیکارهــای ویتنــام مــا از الیــاس 
تقریبــاً در تمــام دیدارهــای دوبــل 
اســتفاده کردیــم و رحمانــی هــم یک 
بــازی دوبــل بــرای مــا انجــام داد. آنها 
و امثــال آنــان آینــده تنیــس مــا را 

می ســازند. بایــد بــه فکر تغییر نســل 
باشــیم و بــا برنامــه در ایــن راه قــدم 

برداریــم.
فکر نمی کنید در صورت 

استفاده از مسن ترها شاید 
نتیجه بهتری می گرفتیم و صعود 

داشتیم.
قبــلاً هــم گفتــم که مســن ترها شــانه 
خالــی می کردنــد و بهانــه می آوردنــد. 
حــالا هــم معتقــدم ما کلاً با مســن ها 
به جایی نمی رسیم و فقط در صورت 
نــان  کار طولانی مــدت روی نوجوا
می توانیــم در ســه چهــار ســال آینــده 
به ســطحی برســیم کــه ما را بــه گروه 

دوم آســیا هــم ارتقا بخشــد. 
البتــه ســقف پــرواز مــا بیــش از ایــن 

نخواهــد بــود.

فدراسیون فعلی چطور است؟
شــناخت زیادی از آقای عزیزی ندارم 
اما به نظرم با این فدراســیون بیشــتر 

می تــوان کار کرد. 
وقتــی صحبــت از حضــور من در کادر 
فنــی تیــم ملی شــد و فرشــاد صنعتی 
مدیــر ســازمان تیم هــای ملــی تنیس 
هــم روی ایــن قضیــه تأکیــد کــرد و 
اطمینــان لازم را بــه ما داد، احســاس 
کــردم شــرایط بــرای همــکاری مهیــا 

اســت.
در 10، 15 سال اخیر کمی ناپیدا 

بودید. چه می کردید؟
مدتــی در خــارج از کشــور بــودم امــا 
اکنــون دائماً می روم و می آیم. برنامه 
فعلــی ام مانــدن در ایــران و کمــک به 

تنیس کشــور اســت.

سرمربی تیم ملی تنیس از امروز و فردای این ورزش می گوید

خدایی: با مسن ها به جایی نمی رسیم
وقتی ابتلای محمدرضا توکلی ســرمربی جدید تیم ملی تنیس ایران به کرونا، ســبب شــد دســتیار اول او محرم خدایی عنان امور را موقتاً در دســت گیرد و تیم اعزامی ایران به مســابقات اخیر گروه ســوم آســیا – اقیانوســیه در چهارچوب 
جــام دیویــس 2022 را هدایــت کنــد، کارهــا بــرای ابقــا در ایــن گــروه ســخت و ســخت تر شــد. بــا ایــن حــال خدایــی 65 ســاله که به مدت 10 ســال )دهــه 1360( مــرد اول تنیس ایران به حســاب می آمــد، در ایــن رقابت ها به آنچه می خواســت، 

رســید. صحبت هــای او در خصــوص وضعیــت امــروز و آینده تنیس کشــور قابل توجه اســت.

 ما می خواهیم 
روی نوجوانان که از 

آموزش پذیری بیشتری 
برخوردارند، کار کنیم. 
در همین تیم اعزامی 
به ویتنام سه بازیکن 
از این قبیل داشتیم، 

یکی کامیار الیاسی 
17 ساله و دیگری علی 
یزدانی 19 ساله و البته 

سرآمد آنها کسری 
رحمانی است که 15 

سال سن بیشتر ندارد. 
در پیکارهای ویتنام 
ما از الیاس تقریباً در 

تمام دیدارهای دوبل 
استفاده کردیم و 

رحمانی هم یک بازی 
دوبل برای ما انجام 

داد. آنها و امثال 
آنان آینده تنیس ما را 

می سازند. باید به فکر 
تغییر نسل باشیم و با 
برنامه در این راه قدم 

برداریم.

ZOOM

گنــج زاده قهرمــان طلایــی بازی های المپیک 2021 توکیــو در مورد گلایه هایش 
نســبت بــه اعــزام نشــدن های پی درپــی ورزشــکاران کاراتــه به مســابقات مهم 
می گویــد: »شــما نمی توانیــد گلایه های مــن را پخش کنید، پــس چیزی نگویم 
بهتر اســت. این مســأله درون فدراســیون کاراته اســت و نمی توان در موردش 
صحبــت کــرد. در رشــته های دیگــر نیــز برخــی ورزشــکاران درگیر ایــن موضوع 
هســتند. البته هنوز حل نشــده و امیدواریم راه چاره ای برای آن بیندیشــند.«

پولادگــر معــاون توســعه ورزش قهرمانــی و حرفــه ای وزارت ورزش و جوانــان 
درخصــوص احتمال بازگشــت کاراتــه به چرخه بازی هــای المپیک می گوید: 
»معتقــدم حضــور دوبــاره کاراتــه در المپیــک باعــث موفقیت بیشــتر کاروان 
ورزش ایران می شــود زیرا ورزشــکاران این رشــته توانمندی های زیادی برای 
کســب موفقیت در المپیک دارند. در توکیو ســجاد گنج زاده موفق به کسب 
مــدال طــلای وزن ۷5+ کیلوگــرم شــد و این اتفاق باز هم قابل تکرار اســت.«

محمد پولادگر:سجاد گنج زاده:

همه از بازگشت کاراته به المپیک سود می برندامیدوارم چاره ای برای اعزام  های کاراته پیدا شود

بهــداد ســلیمی نایب رئیس فدراســیون وزنه بــرداری در خصوص شــرایط 
ایــن روزهــای وزنه بــرداری می گویــد: »وزنــه ای که اکنــون روی زمین افتاده 
آنقــدر ســنگین اســت کــه بلندکــردن آن واقعــاً کار یکــی، دو نفــر نیســت و 
همه باید دســت به دســت هم دهیم تا این وزنه ســنگین را که مشــکلات 
وزنه بــرداری هســتند، از جایــش بلنــد کنیــم. وزنه بــرداری نیــاز بــه کمــک 

همــه خانــواده دارد.«

بهداد سلیمی:

حل مشکلات وزنه برداری ایران کار یکی، دو نفر نیست

وصال روحانی
خبرنگار


